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Emne: drikkevand 

 

 

kære miljøudvalgsmedlemmer 

 

Jeg henvender mig til jer vedr,;drikkevandet, for jeg har på teksttv læst, at sundhedsstyrelsen siger 

god for vores drikkevand & at det økonomisk ikke er værd at kontrollere yderligere end vi pt gør på 

trods af en professors undersøgelser der siger det modsatte, så er det at jeg ikke kan lade være at ? 

skal der "lig på bordet" før vi sikrer os at vandet er helt ok? kommende ihu den nyligt overståede 

vanforureningsskandale i køge? vi er jo da stadig dels et velfærds dels et civiliseret samfund & det 

er vel kun rimeligt & langt mere medmenneskeligt at forebygge frem for at rode bod når først 

skaden er sket? 

 

Jeg er sikker på I giver mig ret? på tværs af politiske partiforskelle vi har jo alle brug for vand? 

de bedste hilsener 

 

 

Tine Pedersen 
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